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Zápis 
z 1/2016 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 1.2.2016, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 1.2.2016 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 – 20:30 hod. 

Jména urč. ověřovatelů zápisu: Mgr. Josef Bobek , Jiří Koukal. 
Jména přítomných členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří, Ing. Ježek Jaromír, Ježek Miroslav, Koukal 
Jiří, Krátká  Naďa, Málek Tomáš, 
Jména omluvených členů ZM:   -  
Jména pozvaných na zasedání ZM: - p. Lazárková I., p. Holub 
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 22.1.2016 do 1.2.2016.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Mgr. Josef Bobek a Jiří Koukal, 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Koukala  a Mgr. Josefa 
Bobka. Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
Starosta informoval zastupitele o přítomnosti zástupce právní firmy D.A.S. Rechtsschutz AG  
a proto navrhl  bod č.4. Nabídka služeb právní firmy D.A.S. Rechtsschutz AG 
 
Dále informoval, že byl požádán MAS Podhoráckem o projednání bodu Souhlas s realizací 
strategie komunitně vedeného rozvojem MAS Podhorácko na území obcí a to jako bod č.9 
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Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje následující program zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Slib člena zastupitelstva městyse 
4. Nabídka služeb právní firmy D.A.S. Rechtsschutz AG 
5. Žádost o převod podílů pozemku parc.č.: 989/15 a 19/9 v k.ú. Heraltice 
6. Jednací řád zastupitelstva městyse 
7. Odměňování členů zastupitelstva městyse 
8. Volba člena Finančního výboru městyse 
9. Souhlas s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje regionu 
      MAS Podhorácko na území obce 
10. Různé 
11. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
Bod I – Slib člena zastupitelstva městyse 

 
Starosta informoval zastupitele, že dne 30. 12. 2015 byla doručena starostovi městyse 
Heraltice rezignace na výkon mandátu zastupitele městys Heraltice pana Jiřího Hrocha.  
Dle zákona číslo 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně a doplnění 
některých dalších zákonů nastupuje na výkon funkce zastupitelé náhradník kandidátní listiny 
téže volební strany (KDÚ – ČSL) je pán Jiří Diviš 
 
Starosta v souladu s § 69 dost. 2 zákona o obcích vyzval pana Diviše ke složení slibu.  Před 
složením předložením slibu starosta Upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s 
výhradou má za následek Zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2011 o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů , v platném znění). 
Složení slibu proběhlo tak, že starosta přečetl slib stanovený v paragrafu 69 odst. 2 zákona o 
obcích. „ Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 
vykonávat svědomitě, zájmu městyse Heraltice a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony 
České republiky.“ jmenovitě vyzval p. Diviše ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a 
podpisem na připravené archu (příloha č. 1). 
 

 
 

Vzato na vědomí 
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Bod II – Nabídka služeb právní firmy D.A.S. Rechtsschutz AG 

 
Starosta informoval zastupitele o žádosti zástupce právní firmy D.A.S. Rechtsschutz AG pana 
Holuba , který požádal o představení služeb  které nabízí firma D.A.S. Rechtsschutz AG.  
Starosta předal slovo panu Holubovi. Ten představil firmu a možnosti jaké firma poskytuje. 
Seznámil zastupitele se základy hmotné a trestní zodpovědnosti a na závěr upřesnil cenovou 
nabídku.  Starosta poté poděkoval za prezentaci a vyzval zastupitele, aby se se nad využitím 
této nabídky zamysleli.   
  
 

Vzato na vědomí 
 

 
Bod III – Žádost o převod podílů pozemku parc.č.: 989/15 a 19/9 v k.ú. Heraltice 

 
Starosta informoval zastupitelé o majetkových podílet na místních komunikacích na 
pozemcích parc.č.  989/15 a 19/9 v k.ú. Heraltice.  Sdělil zastupitelů, že na žádost Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, který se dotázal,  zda má městys zájem o převod 
podílu odpověděl kladně.  Dalším krokem je tedy schválení tohoto rozhodnutí formou 
usnesení zastupitelstva. 
Tyto podílí činí: parc.č.  19/9   2/16 

parc.č.  989/15  1/318  
Vyzval zastupitelé, aby schválili převod podílu ÚPZSVVM obou výše zmiňovaných parcel.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice  
a) schvaluje převod podílu Úřadu pro zastupovaní státu ve věcech majetkových na pozemku 
parc.č.: 989/15 a 19/9 v k.ú.  Heraltice do majetku městyse 
b) ukládá starostovi městyse, aby provedl převod podílů pozemku 
 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0// 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 

 
Bod IV – Jednací řád zastupitelstva městyse 

 
Starosta informoval zastupitele, že současný jednací řád je z roku 2006. Tento řád nebyl od 
té doby upravován a je potřeba jej pozměnit, aby odpovídal současnému stavu jednání 
zastupitelstva.  



 
4 

Předložil zastupitelům Návrh jednacího řádů s úpravami, které jednotlivě zastupitelům 
představil a upřesnil důvod změny. Vyzval zastupitele, aby v průběhu projednávání vznášeli 
dotazy, návrhy a připomínky.  
Po projednání změn pak starosta navrhl, aby se o změně Jednacího řádu hlasovalo.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice: 
a) schvaluje Jednací řád zastupitelstva městyse ze dne 1.2.2016 
b) ruší Jednací řád obecního zastupitelstva ze dne 4.11.2006 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod V – Odměňování členů zastupitelstva městyse 
 
Starosta informoval o změně odměňování členů zastupitelstva, dle které vypracoval tabulku 
pro návrh místostarosty p. Ježka. Ten na minulé schůzi ZM vznesl dotaz, stran odměňování 
neuvolněných členů ZM. Starosta přislíbil vypracovaní tabulky výše odměn dle nového 
nařízení vlády pro jednotlivé členy ZM.  
Starosta předal slovo místostarostovi, aby přednesl svůj návrh na odměňování neuvolněných 
členů. Místostarosta sdělil, že jeho návrh je stejný jako na minulé schůzi, kde navrhl,  aby 
neuvolnění členové zastupitelstva byly odměňováni.   
Starosta tedy předložil vypracovanou tabulku a vyzval zastupitele, aby se vyjádřili k návrhu 
místostarosty. Členové zastupitelstva se zřekli svých odměn, avšak navrhli, aby neuvolněný 
starosta byl odměňován. Starosta vyzval zastupitele, aby se vyjádřili výši měsíční odměny. 
Nikdo nevyjádřil žádný návrh. Starosta tedy navrhl, aby funkce neuvolněného starosty byla 
odměněna 5000,- Kč měsíčně od 1.2.2016. 
 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice stanovuje měsíční odměnu za výkon funkce neuvolněného 
místostarosty ve výši 5000,- Kč od 1.2.2016 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 1/Ježek M./ 
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Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 
 

 
Bod VI –  volba člena Finančního výboru městyse 

 
Starosta informoval, že zánikem mandátu p. hrocha došlo k uvolnění pozice člena Finančního 
výboru zastupitelstva městyse. Z tohoto důvodu je třeba doplnit tento výbor. Starosta vyzval, 
aby předseda finančního výboru Ing. Ježek navrhl kandidáta nového člena. Ing. Ježek navrhl 
pana Diviše.  
  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice volí za člena Finančního výboru p. Diviše Jiřího 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 1/Diviš/ 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod VII – Souhlas s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje regionu 
      MAS Podhorácko na území obce 

 
Starosta předložil zastupitelům žádost MAS Podhorácko o souhlas obecních zastupitelstev 
formou usnesení s realizací strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS 
Podhorácko na území obcí, který je potřeba pro schválení Strategie CLLD a čerpání zdrojů pro 
období 2014  - 2023. Vysvětli zastupitelům včem tento souhlas spočívá a doporučil ho jeho 
schválení.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného místního 
rozvoje regionu MAS Podhorácko na území obce 
 
Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 
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Bod VIII - Různé 

 
 
 
Starosta oznámil zastupitelům, že byl osloven zástupkyní oblastní charity Mgr. Benešovou, 
která se obrátila na městys, aby zvážil životní situaci místního občana Jiřího Boudného. Tento 
občan se dostal do tíživé situace svým způsobem života  a oblastní charita se snaží mu 
v současné chvíli pomáhat. Mgr. Benešová seznámila starostu s jeho stavem, kdy jmenovaný 
doposud žije v azylovém domě, avšak v květnu tohoto roku jej bude muset opustit. 
Zástupkyně oblastní charity tedy vyslovila dotaz, zda by městys Heraltice nedokázal pomoci 
tomuto občanu, zejména pomoci mu s ubytováním. Starosta tedy slíbil projednání této 
záležitosti na zastupitelstvu a vyzval zastupitele nad zvážením této situace a požádal, aby 
zastupitele hledali řešení této žádosti. 
 

Vzato na vědomí 
 
Místostarosta Ježek M. podrobně informoval zastupitele o připravující se dotaci pro 
zásahové vozidlo JPO. Seznámil zastupitele o vyplnění žádosti na toto vozidlo a informoval je 
o tom, že tuto žádost podá v nejbližších dnech. 
 

Vzato na vědomí 
 
Místostarosta Ježek M. informoval zastupitele o nákupu sklápěcí vlečky za malotraktor zn. 
Lamborghini, která by měla sloužit pro údržbu veřejného prostranství a práce v lesích.  
 

Vzato na vědomí 
 
 
 
 

INTEPELACE 
 

p. Koukal 
---- 

 
p. Ježek M.  

---- 
   
p. Diviš  

---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
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p. Krátká 
- se dotazovala na stav čerpací stanice kanalizace v Podheralticích, který byl na minulé schůzi 
kritizován p. Hrochem. Dotazovala se, zda starosta již má podklady o jejím  provozu. Starosta 
ji sdělil, že dal požadavek na VAS avšak podklady  mu do dnešního dne nebyly zaslány. 
Informoval ji  tento požadavek bude opakovat.  
 
Ing. Ježek J. 

---- 
 
 
  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 20:30 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Mgr. Josef Bobek      Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
Jiří Koukal 


